
Zápis ze schůze Školské rady ze dne 3.10.2019 
Přítomni: Ing. Pleskotová Marcela, Viertlerová Helena, DiS., Mgr. Šedý Miloslav, Mgr. Havlíková Lenka, , 
Mgr. Meitnerová Iva, Mgr. Bernt Karel, Mgr. Marková Jitka, Bečvář Michal 

Hosté: Mgr. Reihs Martin (ředitel školy)  

Program: 

1. Plán práce 2019/2020 
2. Projednání výroční zprávy 
3. Volba nových členů Rady 
4. Ostatní 

Průběh: 

Ad 1) Byly předloženy plánované termíny schůzek Rady a aktivu školních důvěrníků. Byl schválen návrh na 
posunutí termínu schůzky pro aktiv důvěrníků školy na prosinec. Jinak byly termíny jednomyslně schváleny. 

Ad 2) Zpráva byla členy rady jednomyslně přijata. 

Ad 3) Došlo k náhradě dvou členů Rady, kteří již nemohli vykonávat dle zákona své povinnosti. Byli nahrazeni 
členy, kteří ve volbách skončili na místech za nimi. Za město Jirkov to je pan Michal Bečvář místo pana 
Vydržela, za rodiče potom paní Matoušková místo pana Müllera.  

Ad 4) Ředitel školy podal informace ke změnám ve financování škol. Dále podal informace o probíhajících 
projektech na škole. Dojíždí projekt Centra kolegiální podpory, probíhá projekt rozšíření výuky cizích jazyků a 
výpočetní techniky. Od 1.7. se ve škole nachází sídlo protidluhové poradny pro veřejnost, kterou v rámci 
projektu zajišťuje MĚÚSS U Dubu. 

Na závěr jeden z členů rady vznesl dotaz, jak bude pokračovat projekt „Mléko do škol“. Zejména šlo o částky 
vázané na plastových kartách. Ředitel školy odpověděl, že projekt pokračuje a seznámil radu s podmínkami 
využití. 

 

V Jirkově dne 3.10. 2019 

Zpracoval: Mgr. Miloslav Šedý 


